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Rady Miasta Woclawek

odpowiadaiqc na interpelacjg zgloszonq pzez pana Radnego podczas obrad Xllll sesji Rady
Miasta Woclawek odbytej w dniu 27 kwietnia 2018 r. dotyczqcej funkcjonowania Wydzialu Komunikacji
Uzqdu Miasta woclawek upzejmie informujg, ze sprawne funkcjonowanie wszystkich wydzial6w
w Uagdzie Miasta, w tym sprawna i kompetentna obsluga mieszkaric6w jest dla mnie szczeg6lnie wa2na,
Tym niemniej dostzegam wystgpujqce obecnie trudno6ci pzy obsludze interesant6rrrr w Wydziale
Komunikacji.

Jednakze zapewnienie wlasciwej obslugi mieszkaric6w wymaga dbalosci o stan merytorycznej i sprawne.;
obsiugi mieszkaric6w w odpowiednich warunkach lokalowych.
lstniejEce warunki lokalowe w budynku pzy ul. Kosciuszki 12, jak i konieczno5i przestzegania pzeprsow
bhp i p.po2 nie dajq mo2liwoici utwozenia nowego miejsca obslugi interesant6w na parteze budynku
obok kasy. Ponadto informuiq, 2e wolne pomieszczenia, o kt6rych wspomina pan w interpelacji, nre sq
obecnie w dyspozycji Uzgdu Miasta. Aktualnie analizowane sq r62ne warianty poprawy sytuacji lokalowel
wydzialu Komunikacji, ktore mogq pzyczyni6 sig do poprawy jakoSci obslugi interesant6w.

Ponadto upzejmie informujq, 2e w wydziale Komunikacji od 2015 roku sta2 odbywajq stale jeoen
lub dwdch sta2ystdw. Aktualnie prowadzone sqczynnosci zwiqzane z podpisaniem umowy z-powiatowym
uzQdem Pracy we woclawku o odbycie sta2u. Z chwilq podpisania umowy kolejne osoby zostanq
skierowane do odbycia sta2u w Wydziale Komunikacii.
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